
Zápis č.10 z jednání investiční komise konané dne 11.10.2017  

 

Přítomni: Jiří Lain, František Hudek, František Lisý, Karel Havlák 

Omluveni:  

Hosté:   Pavel Bartoš, Jaroslav Čermák, Ilona Ptáčková 

 

Program jednání:  návrh investic na rok 2018  

 

Pan Čermák ze Správy majetku města předložil a seznámil komisi s výpisem 

potřebných akcí a uvedením odhadu nákladové ceny na jednotlivé akce, viz následná tabulka: 

 

 Návrh investic pro rok 2018   

    

   ODHAD  

 NÁZEV AKCE CENY  

   V KČ S DPH  

1. ZUŠ - výstavba v podkroví - ředitelna, sborovna, nástroje 950 000  

2. ZUŠ - plot a zahrada ( pokračování ) 600 000  

3. ZUŠ - výstavba venkovní třídy 250 000  

4. Oprava povrchu ulice a chodníků - K Sídlišti 1 800 000  

5. Oprava a nátěr fasády MěÚ 650 000  

6. Oprava a nátěr fasády Pošta 300 000  

7. Plocha u katolického kostela - dokončení komunikace 600 000  

8. 
Družstevní - levý chodník změna na park.stání + vjezdy + 
pravý chodník 420 000  

9. 
Vybudování chodníku před domem č.411, až k závorám 
ČD 250 000  

10. Oprava komunikace před č.411 včetně parkoviště 1 100 000  

11. ZŠ - oprava zadního dvora - nevyhovující povrch 400 000  

12. Náměstí Svobody - levá horní část - komunikace 200 000  

13. Dětské hřiště a vorkaut - náplavka 850 000  

14. Úpravy stávajících stání kontejnerů na tříděný odpad 500 000  

15. Objekt "Ludvík" - fasáda II. část 300 000  

16. Nám.Svobody - park - úpravy - pokračování 400 000  

17. AFK - hřiště nohejbal 500 000  

18. Nová střešní krytina - stodola sběrný dvůr 300 000  

19. Povrch parkoviště "Stará škola" 560 000  

20. Demolice domů č.p. 77 a 81 1 500 000  

21. Výkup domu - Chýnovská č.p. 240 3 200 000  

22. Povrch komunikace v Akátech 750 000  



23. Kanalizace - Švarcová - Hřbitovní ul. 600 000  

24. Oprava komunikace v ulici Hřbitovní 900 000  

25.      

26.      

 Celkem 17 880 000  

    

 

 

Komise jednotlivé akce prodiskutovala a doplnila následující připomínky: 

1/ řešit druhý (zadní) vchod do mateřské školky – bude projednáno s ředitelkou MŠ, 

odhadnuty náklady a doplněno do tabulky 

2/ současně s úpravou stávajících stání kontejnerů na tříděný odpad řešit množství a druh 

potřebných kontejnerů (např. v Letkách u hasičárny je nedostatečný pouze 1 kontejner na 

papír) 

3/ s vybudováním nových prvků na náplavce souběžně doplnit a upravit povodňový plán 

 

Tato tabulka bude předložena Radě města k případným připomínkám a na příštím jednání IK 

a po určení finančních možností pro r.2018 bude stanovena priorita a posloupnost 

jednotlivých akcí. 

 

Předseda ukončil jednání v 19. hod. 

Zapsal: Jiří Lain 

 


